

国际宝飾展2023日本|钻石收藏宝石切割和抛光钻石制造展览会

产品名称	国际宝飾展2023日本 钻石收藏宝石切割和抛光钻石制造展览会
公司名称	上海福贸展览服务有限公司
价格	.00/件
规格参数	福贸展会大鹏:日本展会组展组团 shzpexpo:福贸国际展览 展览会摊位:展位安排-搭建-布展
公司地址	上海市-福贸展会大鹏zpexpo
联系电话	021-61200956 15821106898

产品详情

2023年日本国际宝飾珠宝展IJT

International Jewellery Tokyo

神户展期：2023年5月18-20日

神户展馆：神户国际展示场

横滨展期：2023年10月25-27日

横滨展馆：横滨太平洋展馆

东京展期：2024年1月10-13日

东京展馆：东京有明国际展示场

主办单位：励展集团日本株式会社；日本珠宝协会

中国组展单位：上海福贸展览服务有限公司

展会咨询：福贸展会大鹏 zpexpo

日本国际珠宝展在东京、神户、横滨每年举办3次。是所有种类的珠宝·首饰汇聚一堂的巨大的珠宝首饰宝石的盛典！从高-级珠宝、轻珠宝矿物、天然石露丝、手工制作所需的素材、零件“实际看，比较，能

以特别价格进货”展示会！来自世界各地的珠宝批发厂商参展，以日本、中国为首的亚洲各国的买家，对珠宝商务感兴趣的人，今后想新加入的人，手工制作创作者进行进货和品牌导。

IL DIAMANTE SRL

ゴールド、シルバー、プラチナ、ダイヤモンド、色石、天然石、40代～60代、70代以上、10代～30代、海外

Giving a sublime majesty to each creation, the 4D exclusive patent presents lateral diamonds set horizontally around the central stone, as to wrap it, which give an exclusive brightness from all the angles and to the eyes looks like an explosion of light. In addition to filling in the side gaps, which otherwise serve as a deposit of impurities, the 4D enhances the brightness of the jewel. The second patent regards the personalization embellished by diamonds, which used on minimum thicknesses and very fine letters makes the manufacture unique.

Il Diamante

J. B. AND BROTHERS PVT. LTD.

To experience and view exquisite collection of diamonds - 0.18 cts to 20 cts plus in round and all fancy shapes, all color and clarity with Specialization in 0.50 cts to 5 cts. From FL to I1 clarity,

We are renowned diamonds manufacturer of cut & polished diamond since 1973 and having global head quarter in Bharat Diamond Bourse, BKC, Mumbai, India & ultra modern manufacturing factory at Surat in India, in Botswana, South Africa & in Namibia; along with its group offices in Hong Kong, Dubai and affiliate offices in U.S.A. and Israel. We are sight holder of De Beers; Forevermark & COO authorized Diamantaires & WFDB member. We manufacture 0.18 cts to 20 cts plus in round and all fancy shapes, all colors and clarities, all fancy shapes and fancy colors.

体验和观赏精美的钻石收藏-0.18克拉至20克拉，圆形和所有花式，所有颜色和透明度，0.50克拉至5克拉。从FL到I1清晰度，

自1973年以来，我们一直是的切割和抛光钻石制造商，在印度孟买的巴拉特钻石交易所（Bharat diamond Bourse，BKC）设有全球总部，在印度苏拉特、博茨瓦纳、南非和纳米比亚设有超现代制造工厂；以及其在香港、迪拜的集团办事处以及在美国和以色列的附属办事处。我们是戴比尔斯的视力持有人；Forevermark&COO授权Diamantaries&WFDB成员。我们生产0.18克拉至20克拉以上的圆形和所有花式、所有颜色和透明度、所有花式和花式。

FOREVERMARK